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Přítomni:
Zápis dělá Jakub Horák

1. Lucie Procházková
2. Petr “Soptík” Šťastný
3. Jakub Horák
4. Damián Baraník
5. Jaroslav Kříž
6. Lukáš Hypša
7. Denys Lysenko
8. Marek Severa
9. Štěpán Pechman

Soptík řeší, zda tu jsme všichni a nabízí jídlo.

0. Schválení programu zasedání

Usnesení 01
Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v následující podobě:
0. Schválení programu zasedání
1. Schválení zápisu ze zasedání 9.2.2022
2. Informace od předsedy o nedávných drobných výdajích FIT++
3. Potvrzení hlasování per rollam ohledně výroční zprávy za rok 2021
4. Předběžný rozpočet nakládání peněz od FIT PR za rok 2022
5. Nákup FIT++ merche
6. Informace o FIT Party a návrh ekonomické činnosti
7. Informace o LAN Party
8. Způsob řešení neaktivních členů
9. Rezignace člena představenstva
n. Různé

Představenstvo klubu FIT++ schvaluje program zasedání v podobě, v jaké bylo na
Discordu.
5-0-0 - Usnesení bylo přijato
Soptík: Schváleno… myslím…
Soptík jde na TI, prý neumí počítat, když nejsou písmenka.

https://docs.google.com/document/u/3/d/1781BI2NRTmWo-B9KxybiKuE3Untet_XG3nm12Wgg29E/edit
https://www.klubfitpp.cz/documents/vyrocniZpravy/vz_fitpp_2021_navrh1.pdf
https://cdn.discordapp.com/attachments/961221426923327499/963508434639126588/Ekonomicka_cinnost_Studentske_unie_CVUT.pdf


2.  Informace od předsedy o nedávných drobných výdajích FIT++

Ano, přeskočili jsme první bod. Hned se k němu vrátíme.

Soptík: Dvě zprávy, dobrá a špatná. V kasičce je hodně peněz. Peníze rozbily
kasičku.

Jarda řeší proplácení alkoholu z klubových peněz, ať někdo prostě jen tak nekupuje
alkohol.

Výdaje jsou nějakých 100 Kč a 200 Kč za ceny na akci Pub Quiz.

3. Potvrzení hlasování per rollam ohledně výroční zprávy za rok
2021

Dobře, k prvnímu bodu se vrátíme za chvíli, ještě nám to nedošlo.
5-0-0 - Usnesení bylo přijato

1. Schválení zápisu ze zasedání 9.2.2022

Chceme přesunout web FIT++ na github pages.
5-0-0 - Usnesení bylo přijato
Jarda: Něco kolem pěti.

4. Předběžný rozpočet nakládání peněz od FIT PR za rok 2022

5. Nákup FIT++ merche

Hany se podívá po inventuře merche, Vítek mu pomůže.
Samolepky, vinylové s FIT++ logem.

Jarda zmiňuje otvíráky, jsou o pár korun dražší, obyčejné kovové.
Denys chválí otvíráky, klidně pomůže řešit.
Vašek nemá moc rád plackové otvíráky.

Jakub se zeptá Vinkyho na vlajku.
Hany má plackovač.
Jarda říká, že trička jsou posunutá doleva, na pánských je XL L.



Soptík: FI MUNI má plácačky na bugy.

Počkáme na podzim, co zbyde za peníze, a případně dokoupíme merch.

Lucka slyšela FIT párky a byla zmatená.

7. Informace o FIT Party a návrh ekonomické činnosti

Návrh VIP vstupného za razítko Vagnera kamkoliv na tělo.
Marek si chce platit VIP vstupné.

Lucka: mám chybu v čárce
Soptík: proboha Lucko, a to máš titul

https://cdn.discordapp.com/attachments/961221426923327499/96350843463912
6588/Ekonomicka_cinnost_Studentske_unie_CVUT.pdf

Představenstvo klubu FIT++ schvaluje ekonomickou činnost v podobě pdf
zaslaného na Discord v 20:38 v kanálu #pro-členy thread #Dubnová schůze
představenstva .
4-0-1 - Usnesení bylo přijato

7. Informace o LAN Party

Soptík se moc těší na LAN párty.
Damián půjde za děkanem a informuje ho, že tam možná bude pivo.
Zkusí domluvit, aby mohla být do 02:00.

8. Způsob řešení neaktivních členů

Nenabírat tak masivně na začátku.
Jarda: nechci říkat “já to říkal”
Damián: klidně můžeš

Poplatek 100 Kč za obnovení členství.

Chceme zavést čestné členství? Pro lidi co pro klub udělali hodně.
Změnit stanovy, členství je na rok, možnost prodloužené na 2. Sjednotit s
akademickým rokem, mít jedno datum, kdy všem vyprší. Odpustit do 2023.
Zkonzultovat s právníkem.

https://cdn.discordapp.com/attachments/961221426923327499/963508434639126588/Ekonomicka_cinnost_Studentske_unie_CVUT.pdf
https://cdn.discordapp.com/attachments/961221426923327499/963508434639126588/Ekonomicka_cinnost_Studentske_unie_CVUT.pdf


9. Rezignace člena představenstva

Lukáš Hypša rezignuje na pozici člena představenstva kvůli nedostatku času a
energie.

Nahrazuje ho Denys Lysenko.
Denys: přijímám se vší ctí

10. Různé

Nikoho nic nenapadá.

Soptík ukončuje zasedání v 21:15:12


